

Français ci-dessous

We are looking for an international student who qualifies for a 4-6 months paid internship in forestry and ecosystem carbon cycling. You will be based in the lab of Anne Ola at the Institut National de la Recherche Scientifique and collaborate with the lab of Alison Munson at the University Laval in Quebec City, Canada.

Depending on your time of arrival, there may be some field work to assist in the development of biomass equations, however, the work will be primarily laptop based, thus an affinity for data analysis/modelling using R and/or GIS is desirable. Also, a good command of English and some basic understanding of French (or an interest in learning French) are essential.

If interested, please verify your eligibility for the program at:

South America <https://www.educanada.ca/scholarships-bourses/can/institutions/elap-pfla.aspx?lang=eng>

Africa/Asia/Europe: <https://www.educanada.ca/scholarships-bourses/can/institutions/study-in-canada-sep-etudes-au-canada-pct.aspx?lang=fra>

and send your brief cover letter and your CV to anne.ola@inrs.ca with the header 'International Internship' until the **18th of February 2024**.

Français:

Nous recherchons un(e) étudiant(e) international(e) qualifié(e) pour un stage rémunéré de 4 à 6 mois dans le domaine de la foresterie et du cycle du carbone dans les écosystèmes. Vous serez basé dans le laboratoire d'Anne Ola à l'Institut National de la Recherche Scientifique et collaborerez avec le laboratoire d'Alison Munson à l'Université Laval à Québec, Canada.

En fonction de votre date d'arrivée, il est possible que vous ayez à travailler sur le terrain pour aider au développement d'équations de biomasse. Cependant, le travail se fera principalement sur ordinateur portable, et une affinité pour l'analyse et la modélisation de données à l'aide de R et/ou de GIS est donc souhaitable. En outre, une bonne maîtrise de l'anglais est essentiels.

Si vous êtes intéressé, veuillez vérifier votre éligibilité au programme à l'adresse suivante svp:

Amérique du Sud <https://www.educanada.ca/scholarships-bourses/can/institutions/elap-pfla.aspx?lang=eng>

Afrique/Asie/Europe <https://www.educanada.ca/scholarships-bourses/can/institutions/study-in-canada-sep-etudes-au-canada-pct.aspx?lang=fra>

et envoyez votre lettre de motivation et votre CV à anne.ola@inrs.ca avec l'en-tête "International Internship" jusqu'au **18 février 2024**.